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От Димитър Чолаков, общински съветник, ВТОбС

Уважаеми г-н Панов,

Пътната безопасност е тема, която винаги е била важна за мен, какго по отношение 
сигурността на пешеходците, така и по отношение на добре регулирания 
автомобилен трафик.

Поредното ми питане в тази връзка е в резултат от честите произшествия (за 
щастие до момента само с материални щети), които възникват в района на улиците 
„Краков", „Арх. Георги Козаров" и подхода към „Кауфланд".

Поставената там светофарна уредба създава очакване за някакъв вид регулация, 
но в същото време непрекъснато е в режим на мигаща жълта светлина.

Не коментирам дали решението за поставяне на светофар там е най-доброто -  
след като експерти са го преценили, трябва да е така.

Ще припомня, че светофарната уредба беше монтирана през 2019 г. Тогава 
Общината съобщи, че това е изискано от инвеститора със строителното 
разрешение, във връзка с безопасността на движението. Съобщено беше още, че 
ще работи по необходимост -  при интензивен трафик или затруднено преминаване 
на пешеходци.

Моите въпроси са:



• По какъв метод се установява наличието на необходимост?
• Кой следи за възникването на обстоятелства, създаващи тази необходимост 

и кой отговаря за пускането в работен режим на уредбата?
• За последната година колко пъти е работил светофарът, в различен режим от 

мигащи жълти светлини?
• Има ли готовност Общината за адекватно регулиране на трафика, който 

неминуемо ще се увеличи в този участък, след започване на работата по 
Беляковско шосе?

Моля за устен и писмен отговор.

Благодаря!

16.05.23 г., С уважение:

Велико Търново ^Димитъ^Чолаков


